
Protokół Nr XVII/2008
z obrad XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz

z dnia 16 czerwca 2008 roku

Przewodnicząca Rady Gminy Przywidz – Pani Krystyna Podgórska otworzyła obrady XVII 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz, stwierdzając na podstawie listy obecności prawomocność 
obrad. Przywitała radnych, p. wójt, pracowników Urzędu Gminy, sołtysów, nową p.o. dyrektor 
Gminnego Ośrodka Kultury oraz mieszkańców Gminy, przybyłych na obrady.
Radnych obecnych było 12.
 Radni nieobecni: 

1. Dariusz Stasiak
2. Andrzej Przybycień
3. Mirosława Rogowska  

Sesję rozpoczęto o godzinie 16-tej a zakończono o godz. 17-tej . w Gminnym Ośrodku Kultury w 
Przywidzu.
Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Sprawy regulaminowe:

a) zatwierdzenie porządku obrad.
b) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy Przywidz.

3. Informacja Wójta Gminy Przywidz z działalności i realizacji podjętych uchwał w okresie 
międzysesyjnym.

4. Interpelacje radnych,
5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:

a) zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Przywidz
b) Regulaminu przyznawania nagród Wójta Gminy Przywidz dla nauczycieli.
c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentu miejscowości Piekło Dolne ( obręb ewidencyjny Piekło Górne, Gmina Przywidz)
d) sprzedaży nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości – 
Przywidz,
e) sprzedaży nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości- Sucha 
Huta,
f) sprzedaży nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości – 
Olszanka,
g) sprzedaży nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości – 
Miłowo,
h) zmiany budżetu Gminy Przywidz na 2008 rok.
i) zmiany wynagrodzenia dla Wójta Gminy Przywidz.

6. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz
7. Wnioski i oświadczenia radnych.
8. Zakończenie obrad.

Zapytała, czy są uwagi do w/w porządku.
Wójt Gminy -  wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
uchylenia uchwały Nr XIX/125/2000 Rady Gminy Przywidz z dnia 15 września 2000r. dotyczącej 
ustalenia norm zatrudnienia pracowników administracji i obsługi w placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Przywidz, o czym wspominała wcześniej na posiedzeniach komisji 
Rady.
Radny Marian Sikora -  w uchwale dot. wynagrodzenia wójta w § 3 – uchwała wchodzi w życie z 
dniem 01 stycznia 2008 r. Jest źle interpretowana, bo powinno być z dniem 01 maja br. 
Przewodnicząca Rady Gminy -   wniosek p. Wójt proponuje w punkcie 5j.
Kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad?



Glosowanie
Jednogłośnie radni przyjęli porządek obrad.

ad.2.b  Pani Krystyna Podgórska – do protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy nie wniesiono uwag, 
a zatem uważam, że protokół przyjmujemy. 
ad.3. Wójt Gminy – przedstawiła informację z działalności Wójta i realizacji podjętych uchwał w 
okresie międzysesyjnym. ( w zał.). 
ad.4. Interpelacje radnych
Nie zgłoszono.

ad.5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:
a) zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Przywidz.
Wójt Gminy -  proszę o przyjęcie projektu uchwały, gdyż w przypadku zaistnienia określonych 
sytuacji wymagającej konsultacji będzie podstawą do ich przeprowadzenia.
Przewodnicząca Rady Gminy -  przypomniała, że projekt uchwały był konsultowany na komisjach 
poprzedniej kadencji i z uwagi na różnice zdań poprzedniej Rady, uchwały nie zatwierdzono. 
Okazało się, że uchwała o konsultacjach społecznych jest potrzebna. Poprosiła o opinię komisji 
społecznej.
Przewodniczący komisji społecznej – p. Jerzy Migas wyraził pozytywna opinię do w/w uchwały.
Uwag radni nie wnieśli.
Przewodnicząca Rady Gminy -  poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
Głosowanie
za- 11
wstrzymujące – 1
Pani Krystyna Podgórska -  stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji.
( uchwała Nr XVII/160/08 w załączeniu.)
b) Regulaminu przyznawania nagród Wójta Gminy Przywidz dla nauczycieli. 
Wójt Gminy -  co roku Rada podejmuje uchwałę dotyczącą regulaminu wynagradzania dla 
nauczycieli. Na podstawie art.11 wspomnianego regulaminu Rada może podjąć  uchwałę w sprawie 
regulaminu przyznawania nagród dla dyrektorów i nauczycieli. 
Przewodniczący komisji społecznej – p. Jerzy Migas wyraził pozytywną opinię do w/w uchwały.
Uwag radni nie wnieśli.
Przewodnicząca Rady Gminy -  poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
Głosowanie
za- 11
wstrzymujące – 1
Pani Krystyna Podgórska -  stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji.
( uchwała Nr XVII/161/08 w załączeniu.)
c) Przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
fragmentu miejscowości Piekło Dolne ( obręb ewidencyjny Piekło Górne, Gmina Przywidz)
Wójt Gminy -  Gmina posiada atrakcyjne tereny, które znajdują się na terenie Piekła Dolnego. W 
związku z tym wystosowaliśmy prośbę o wyrażenie zgody w sprawie przystąpienia  do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miejscowości 
Piekło Dolne. Jest to obszar ponad 15 ha, w tym ok. 10 ha należy do Gminy. W przyszłości nasze 
tereny chcielibyśmy sprzedać i zmniejszyć deficyt Gminy. 
Przewodnicząca Rady Gminy   -    zapytała, czy są  uwagi do w/w uchwały?
Radni uwag nie wnieśli.
Pan Jerzy Migas -  opinia komisji społecznej do w/w uchwały była pozytywna
Pan Jerzy Jusiak -  opinia komisji gospodarczej do w/w uchwały była pozytywna, ale 
niejednogłośna.
Pani Krystyna Podgórska – poddała pod głosowanie w/w uchwałę. 
Głosowanie



za- 10
wstrzymujące – 1
przeciw- 1
Pani Krystyna Podgórska -  stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji.
( w załączeniu uchwała Nr XVII/162/08).

d) sprzedaży nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości – 
Przywidz,
Wójt Gminy -  zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym jak i również o gospodarce przestrzennej, 
Rada Gminy może podjąć decyzję o sprzedaży nieruchomości gminnych. Dla fragmentu 
miejscowości Przywidz został opracowany plan zagospodarowania przestrzennego. Są to tereny 
leżące w kierunku Egiertowo. Do sprzedaży przeznacza się 10 działek. Środki uzyskane ze 
sprzedaży przeznaczymy na niezbędne inwestycje i zmniejszenie deficytu.
Przewodnicząca Rady Gminy -  kto z Państwa radnych chciałby podyskutować na temat tej 
uchwały.
Uwag radni nie wnieśli
Pan Jerzy Jusiak -  opinia komisji gospodarczej była pozytywna.
Glosowanie
za – 12
Pani Krystyna Podgórska -  stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji.
( w załączeniu uchwała Nr XVII/163/08).

e) sprzedaży nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości – Sucha 
Huta 
Wójt Gminy -  jest to działka ok. 30 arów, w miejscu atrakcyjnym. Na przedmiotowej działce 
znajduje się nieużytek ( woda), który zajmuje ok. 70% powierzchni terenu.  Położenie terenu 
uniemożliwia dojazd do fragmentu działki, na której ewentualnie można by zlokalizować budynek. 
Najdogodniejszą formą zagospodarowania działki jest jej przeznaczenie na powiększenie jednej z 
działek sąsiednich. Działka zostanie sprzedana w drodze przetargu.
Radni uwag nie wnieśli.
Przewodniczący komisji gospodarczej -  przedstawił pozytywną opinię komisji do w/w uchwały.
Pani Krystyna Podgórska -  poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
Głosowanie 
za – 12
Przewodnicząca Rady Gminy -   stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji.
( w załączeniu uchwała Nr XVII/164/08).
f) sprzedaży nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomościami – 
Olszanka
Wójt Gminy -  jest to kolejna propozycja sprzedaży działek, aby zmniejszyć deficyt Gminy. 
Nieruchomości te, to 4  atrakcyjne działki, które leżą w centrum wsi Olszanka, gdzie w pobliżu 
znajdują się  wszystkie media.
Przewodnicząca Rady Gminy -  kto z Państwa radnych chciałby zabrać głos  na temat tej uchwały.
Uwag radni nie wnieśli
Pan Jerzy Jusiak -  opinia komisji gospodarczej była pozytywna.
Glosowanie
za – 12
Pani Krystyna Podgórska -  stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji.
( w załączeniu uchwała Nr XVII/165/08).

g) w sprawie sprzedaży nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości 
– Miłowo.
Wójt Gminy -  działka położona w Miłowie. Znajduje się w bardzo ciekawym miejscu. W tej chwili 



przygotowujemy dla tej działki decyzję o warunkach zabudowy.
Przewodnicząca Rady Gminy -  kto z Państwa radnych chciałby podyskutować na temat tej 
uchwały.
Uwag radni nie wnieśli
Pan Jerzy Jusiak -  opinia komisji gospodarczej była pozytywna.
Glosowanie
za – 12
Pani Krystyna Podgórska -  stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji.
( w załączeniu uchwała Nr XVII/166/08).

h) zmiany budżetu Gminy Przywidz na 2008 rok.
Pani Barbara Borowska -  przedstawiła uzasadnienie zmian po stronie dochodów i wydatków w 
budżecie na 2008 rok . ( w zał.)
Po dokonanych zmianach budżet Gminy Przywidz wynosi:
– dochody budżetowe - 13.503.570 zł,
– wydatki budżetowe - 14.583.386 zł.
Radni uwag nie wnieśli.
Opinia komisji gospodarczej była pozytywna.
Opinia komisji społecznej – pozytywna.
Przewodnicząca Rady Gminy -  poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
za- 11
wstrzymujące – 0
przeciw – 1
Przewodnicząca Rady Gminy -   stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji.
( uchwała Nr XVII/167/08 w załączeniu).
i) zmiany wynagrodzenia dla Wójta Gminy Przywidz.
Przewodnicząca Rady Gminy -        w związku ze stwierdzeniem p. radnego Sikory, proszę o 
komentarz w tej sprawie p. radcy prawnego.
Pan Zenon Braun – radca prawny -  zmiana wynagrodzenia wójta wynika ze zmiany przepisów. 
Obowiązujące do tej pory rozporządzenie Rady Ministrów z 2005 roku uległo zmianie. Zmiana 
sprowadzała się do zmiany załączników. W § 3 rozporządzenia jest wyraźne stwierdzenie; „kwoty 
wynagrodzeń  określone w załącznikach nr 1 i 2 do niniejszego rozporządzenia mają zastosowanie 
do wynagrodzeń należnych od dnia 01 stycznia 2008 rok.”  W załączniku nr 1 określa się 
miesięczne kwoty wynagrodzenia zasadniczego, zaś załącznik nr 2 określa tabelę stanowisk 
pracowniczych wójtów ( burmistrzów, prezydentów miast), starostów i marszałków województw.
Jeśli zajmujemy się wynagrodzeniem a musimy się zająć, gdyż p. wójt nie mieściła się w widełkach 
– dodatku funkcyjnego, w związku z tym zmiana ta musi obowiązywać od 1 stycznia br.  
Przewodnicząca Rady Gminy -   czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze uwagi do projektu 
uchwały?
Radni uwag nie zgłosili.
Pan Jerzy Jusiak – komisja gospodarcza dyskutowała nad zmiana wynagrodzenia dla wójta. 
Propozycje były różne, ustalono poprzez głosowanie  wynagrodzenie wójta:
wynagrodzenie zasadnicze  z kwoty 4.200 zł podwyższono do kwoty 4.400 zł,
dodatek funkcyjny z kwoty 1.400 zł do kwoty 1.600 zł 
dodatek specjalny w wysokości 30% - nie uległ zmianie
dodatek za staż pracy – 20% wynagrodzenia zasadniczego.
Pan Jerzy Migas -  komisja dyskutowała nad zmianą wynagrodzenia dla wójta. Przedyskutowano 
propozycję zmiany wynagrodzenia komisji gospodarczej i aby nie robić zamieszania, komisja 
społeczna doszła do wniosku, że poprze  propozycje komisji gospodarczej. Łączne wynagrodzenie 
ma wynieść 8.680 zł. W efekcie podwyżka wynagrodzenia wyniesie 560 zł brutto miesięcznie.
Przewodnicząca Rady Gminy -  kto z Państwa radnych jest za przyjęciem zaproponowanych stawek 
podwyżki wynagrodzenia dla wójta?



Glosowanie:
za – 10
wstrzymujące – 0
przeciw – 2
Pani Krystyna Podgórska -  dodała, że uchwała spowoduje skutki budżetowe w postaci ich 
zwiększenia o kwotę 6.720 zł w 2008 roku.
(Uchwała Nr XVII/168/08 w załączeniu).

j) Przewodnicząca Rady Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie uchwały Nr 
XIX/125/2000 Rady Gminy Przywidz z dnia 15 września 2000r. W sprawie ustalenia norm 
zatrudnienia pracowników administracji i obsługi w placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Gminę Przywidz. 
Wójt Gminy -  ta uchwała nie ma racji bytu, ponieważ była podejmowana 8 lat temu, kiedy ustalano 
normy zatrudnienia pracowników administracji i obsługi w szkołach. Każda osoba np. sprzątaczka 
musiała mieć określony metraż. W dniu dzisiejszym tych przepisów już nie ma, one są nieaktualne.
Radni uwag nie wnieśli.
Pan Jerzy Jusiak -  dyrektor placówki będzie swobodnie mógł zawierać umowy.
Przewodnicząca Rady Gminy -  poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
za- 11
wstrzymujące – 1
Pani Krystyna Podgórska – stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę.
( w zał. uchwała Nr XVII/169/08).

ad.6. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz.
Nie zgłoszono.

ad.7. Wnioski i oświadczenia radnych.
Pan Jerzy Jusiak – poprosił o przedstawienie nowej p.o. dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w 
Przywidzu.
Wójt Gminy -  pani dyrektor, która była wcześniej powołana przebywa na zwolnieniu lekarskim, w 
związku z tym na czas jej nieobecności zatrudniono nowego p.o. dyrektora GOK.
Pani Wiesława Łankowska -  jest zatrudniona na stanowisku pełniącego obowiązki dyrektora GOK.
Pracuje w Urzędzie Gminy w Liniewie, zajmuje się kadrami, prowadzi stronę internetową Urzędu. 
Przez 2 lata prowadziła biuro obsługi rady. Jest zaskoczona, że na sesji nie zgłoszona żadnych 
wniosków, czy interpelacji .Z zawodu jest urzędnikiem. W GOK-u w Przywidzu pracuje od godz. 
16-tej do 20-tej. Dodała, że pracować w Gminie Przywidz, to jest bardzo dobra szkoła. 
Poinformowała, że 05.07.2008 r. jest VI Festyn Plażowy. Są przygotowywane konkursy dla radnych 
i sołtysów. 
Radny Jan Sikorski -   w związku z tym, że u nas nastąpiła reorganizacja osobowa w Ośrodku 
Zdrowia, prosił o odpowiedź kto został dyrektorem GZOZ.
Wójt Gminy -  odbył się nabór na stanowisko dyrektora GZOZ i wpłynęły 3 oferty. Komisja 
rekrutacyjna spotkała się z 3 kandydatami i wskazała osobę  p. Piotra Kossowskiego, który pełni 
funkcję dyrektora od 01.06.2008 roku. Jest jednocześnie kierownikiem i lekarzem.
Pan Jerzy Jusiak – jaką ma specjalizację?
Wójt Gminy -  jest lekarzem rodzinnym.
Innych spraw nie zgłoszono.

ad.8. Przewodnicząca Rady Gminy – zamknęła obrady XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy, 
dziękując wszystkim za przybycie.

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała: Gabriela Pożoga 




